



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/164 第二十一屆家教會常務委員及替代家長校董獲選結果

敬啟者：

於 2025 年 10 月 25 日（星期六）舉行的「2025 家長教師會會員大會」投票結果已順利產生，「第 21 屆家長教師會常務委員」及「法團校董會替代家長校董」獲選結果如下：

一、第 21 屆家長教師會常務委員選舉結果

主席：周秀玲女士

第一副主席：陳超先生

第二副主席：本校教師

第三副主席：黃泳怡女士

第四副主席：陳淑紅女士

秘書：張遠東先生及本校教師

司庫：王玉梅先生及本校教師

二、法團校董會替代家長校董選舉結果

替代家長校董：陳淑紅女士

恭喜當選的家長教師會常務委員及法團校董會替代家長校董！如有查詢，請致電 2461 1555 與張家榮助理校長或李陽老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十一月十八日



Parents Circular 2025-2026/164

The Election Results of the 21st Executive Committee of the Parent-Teacher Association and Substitute Parent Manager of the Incorporated Management Committee

Dear Parents/Guardians,

The results of the voting held during the "2025 Parent-Teacher Association Members' Meeting" on Saturday, 25th October, 2025 has been successfully concluded. The election results of The 21st Executive Committee of the Parent-Teacher Association and Substitute Parent Manager of the Incorporated Management Committee is as follows:

A. Results of the 21st Parent-Teacher Association Executive Committee Election

Chairperson: Ms. ZHOU XIULING

1st Vice Chairperson: Mr. CHEN CHAO

2nd Vice Chairperson: School Teacher Representative

3rd Vice Chairperson: Ms. WONG WINGYI

4th Vice Chairperson: Ms. CINDY CHAN SHUK HUNG

Secretary: Mr. ZHANG, YUANDONG and School Teacher Representative

Treasurer: Mr. WANG YUMEI and School Teacher Representative

B. Results of the Substitute Parent Manager of the Incorporated Management Committee Election

Substitute Parent Manager: Ms. CINDY CHAN SHUK HUNG

Congratulations to all elected members! If you have any inquiries, please feel free to contact Assistant Principal Mr. Cheung Ka Wing or Ms. Lee Yeung at 2461 1555. Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

November 18, 2025